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KERESZTÉNYDEMOKRATA NÉPPÁRT

ORSZÁGGY ŰLÉSI KÉPVISELŐ
Írásbeli Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . § alapján felvilágosítás kérése céljából "Mivel magyarázza a
Környezetvédelmi és Vízügyi Minisztérium, hogy az ETS keretében értékesített szén -
dioxid kvótákból származó bevételt csak részben és jelent ős késéssel forgatják a
klímaváltozás hatásait csökkentő beruházásokba?" címmel írásbeli kérdést kívánok
feltenni Szabó Imre környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Belgiumnak és Spanyolországnak eladott mintegy 6 millió egységnyi szén-dioxi d
kibocsátási kvótából származó 28,2 milliárd forintnyi bevétel pontos összegét el őbb
elfogadható indok nélkül eltitkolták, majd indokolatlanul hosszú időre zárolták . Az ezév
nyarán bejelentett, Zöld Beruházási Rendszerhez kapcsolódó pályázati felhívások sem
garanciát nem hordoznak magukban arra nézve, hogy valóban a teljes kvótabevételt a
klímaváltozás hatásait csökkentő beruházásokba fektetik, sem a pénz elköltésének tudato s
pénzügyi tervezését mutató ütemezési tervet nem tartalmaznak .

A fentiekre való hivatkozással, a következő kérdésekkel fordulok Önhöz :

1) Mivel magyarázza a Környezetvédelmi és Vízügyi Minisztérium, hogy az ETS keretében
értékesített szén-dioxid kvótákból származó bevételt csak részben és jelent ős késéssel
forgatják a klímaváltozás hatásait csökkentő beruházásokba?

2) Miért nem állítottak fel egy transzparensen működő , szakértő i grémiumot a kvótabevétele k
megfelelő befektetésének tervezésére és ellen őrzésére ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2009 . augusztus 19 .

dr. Rétvári Benc e
országgyű lési képviselő (KDNP)
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